
 

 

Zápis ze 4. jednání komise pro Smart City dne 16.5. 2024 

 

Přítomni členové: Mgr. M. Malý, Ing. J. Vytiska, Ing. J. Křiklan, Bc. L. Roubínek, E. Kožušník 

Stálí hosté: Ing. Vojtěch Prachař – garant SC, Ing. J. Bureš MBA,  Mgr. Jiří Šolc,  Ing. M. Čech 

Omluven: Ing. Z. Vavřina, Bc. J. Stodůlka 

 (komise je usnášení schopná) 

1/ Přijetí navrženého programu jednání:     

1/ Aktuální vize Smart City dle nového programového prohlášení koalice – Mgr. M. Malý 

2/ Portál otevřených dat – Mgr. M. Malý, Ing. V. Prachař 

3/ Strategie služeb bezpečnosti pro IS SML – Ing. J. Bureš MBA 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NE0HLASOVAL: VÝSLEDEK: 

5 5 0 0 0 Přijato 

 

- Program jednání byl schválen 

 

Projednávání bodů dle programu: 

 

1/ Aktuální vize Smart City dle programového prohlášení koalice 

 

Komisi se představuje aktualizované programové prohlášení, respektive části, které se týkají oblasti Smart 

City: 

 

• Vytvoříme koncepci Smart City a vypracujeme interní přehled Smart projektů města. 

• Zlepšíme prezentaci Portálu občana a zahájíme koordinovaný sběr dat pro portál i město. 

• Budeme usilovat o sjednocení webových platforem pod jeden web města. 

• Zavedeme jednotný Brand města a městských společností. 

 

2/ Portál otevřených dat 

 

V návaznosti na aktualizaci programového prohlášení koalice se komise Smart City začala zabývat přípravou 

portálu otevřených dat. Nejprve je nutné vyjasnit si v radě města, která data přijdou radě města důležitá, 

zejména pro rozhodovací procesy, a která nikoliv. Nemusí se jednat o konkrétní datové sady, ale klidně i 

jejich oblasti. To, jestli data budou veřejná nebo neveřejná, není v tuto chvíli na stole, ale v budoucnu se tím 

bude komise zabývat a dá v této věci radě města doporučení. V současné chvíli je potřeba vytipovat datové 

sady, které mohou být nápomocny v rozhodovacích procesech rady. 

 

Úkol pro náměstky J. Šolce a V. Prachaře: Otevřít tuto debatu na poradě vedení a zjistit postoje rady 

města ke strategii sběru a výběru dat. Informovat o výsledku členy komise Smart City (viz výše). 

 

3/ Strategie služeb bezpečnosti pro IS SML 

 

Ing. J. Bureš MBA odprezentoval přítomným strategii služeb bezpečnosti pro IS SML, a to včetně 

ekonomických výhledů a možného dotačního pokrytí. Strategie reaguje na nové zákonné povinnosti, 

vyplývající z nové evropské směrnice. Po prezentaci přijala komise k tomuto bodu následující usnesení:  

 



Komise Smart City doporučuje radě města zabývat se materiálem „Strategie služeb bezpečnosti pro 

IS SML“ a zvážit kroky k jeho implementaci. 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

5 5 0 0 0 Přijato 

 
Úkol pro náměstky J. Šolce a V. Prachaře: Informovat komisi Smart City o postoji rady města 

k předložené strategii a její potencionální implementaci 

 

Další zasedání komise Smart City se bude konat ve čtvrtek 13.6. 2024 od 15:00 hodin v zasedací 

místnosti č. 209. Pozvánky budou včas odeslány.  

 

Zapsala: Eva Lenertová  

Liberec 16.5. 2024   

 

Bc. Lukáš Roubínek ověřovatel zápisu v.r.                                        Mgr. Michal Malý, předseda komise v.r. 


